
1 
 

Protokół Nr XXIX 
 zwyczajnej Sesji Rady Gminy  

w dniu 22 listopada 2012 r.,  
pod przewodnictwem Pani Teodory Wójcik – Przewodniczącej Rady 

Gminy 
 

Stan Rady – 15 radnych 
Obecnych – 14 radnych 
 
W Sesji z Urzędu Gminy uczestniczyli: 
 
1.Pan Marcin Uchman – Wójt Gminy Cegłów 
2. Pan Dariusz Uchman – Zastępca Wójta 
3. Pani Milena Dąbrowska – Skarbnik Gminy 
4. Pani Kinga Łoniewska – Sekretarz Gminy 
 
Proponowany porządek obrad: 
 
1. Otwarcie Sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Informacja o wyłożeniu protokołu z XXVIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Cegłów 
4. Informacja Wójta o realizacji zadań bieżących. 
5. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Rady Gminy o pracach w okresie 

międzysesyjnym. 
6. Informacja Zastępcy Wójta o zmianach wynikających z wejścia w życie z dniem  

1 lipca 2013 r. zmian ustawy o utrzymaniu czystości i porządku. 
7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Cegłów na 2012 rok, 
2) w sprawie dokonania zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Cegłów  

na lata 2012 – 2022, 
3) w sprawie uchylenia uchwał Rady Gminy Cegłów Nr XIX/106/12 z 30 stycznia 

2012 r. i Nr XXV/170/12 z 28 czerwca 2012 r., 
4) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie udziału w nieruchomości położonej  

w miejscowości Cegłów, stanowiącego własność Gminy Cegłów, 
5) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie udziału w nieruchomości położonej  

w miejscowości Posiadały, stanowiącego własność Gminy Cegłów, 
6) w sprawie zmiany uchwały Nr VII/38/07 Rady Gminy Cegłów z dnia 26 kwietnia 

2007 r. w sprawie przejęcia od właścicieli nieruchomości położonych na terenie 
gminy Cegłów niektórych obowiązków w zakresie utrzymania porządku  
i czystości, 

7) w sprawie obniżenia ceny 1q żyta do opodatkowania podatkiem rolnym gruntów 
rolnych na terenie Gminy Cegłów w roku 2013,  

8) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości i zwolnień  
w tym podatku na terenie Gminy Cegłów w roku 2013, 

9) w sprawie określenia w roku 2013 na terenie gminy Cegłów wysokości stawek 
podatku od środków transportowych, 

10) w sprawie przyjęcia „Strategii rozwoju oświaty w Gminie Cegłów na lata  
2012 - 2020". 

8. Interpelacje i zapytania. 
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9. Sprawy bieżące. 
10. Przyjęcie protokołu z XXVIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Cegłów. 
11.  Zamknięcie obrad. 

 
Ad. 1 

XXIX zwyczajną  Sesję R.G. w Cegłowie otworzyła Pani Przewodnicząca Teodora 
Wójcik oraz stwierdziła stan Rady 14 osób, w związku z czym podejmowane uchwały będą 
prawomocne. Następnie Przewodnicząca powitała Panów Wójtów, Panią Skarbnik, Panią 
Sekretarz, Sołtysów, Dyrektorów Szkół, Kierowników jednostek organizacyjnych, 
przedstawiciela Mazowieckiej Izby Rolniczej, prasę  oraz zgromadzonych mieszkańców 
Gminy. 
 
Ad. 2 

Przewodnicząca przedstawiła proponowany porządek obrad, po czym zwróciła się z 
zapytaniem do Panów Wójtów oraz zebranych radnych czy mają jakieś uwagi do 
przedstawionego porządku obrad. Po stwierdzeniu, że nikt nie zgłasza uwag przystąpiono do 
głosowania za przyjęciem przedstawionego porządku obrad.  
Głosowało 14 radnych obecnych na sali obrad. Przyjęto jednogłośnie.  
 
Ad. 3. 

Przewodnicząca poinformowała o wyłożeniu protokołu z XXVIII zwyczajnej, po 
czym poprosiła Pana Wójta Marcina Uchmana o przedstawienie informacji z realizacji zadań 
bieżących. 
 
Ad. 4 

Pan Wójt powitał wszystkich zgromadzonych na Sesji, a następnie przystąpił do 
przekazania informacji z realizacji zadań bieżących. 
Pierwszą informacją było to, że w dniu dzisiejszym podpisana została umowa na 
dofinansowanie z PROW w obecności Pana Marszałka Adama Struzika, która pozwoli nam 
na sfinansowanie inwestycji, które trwają w wysokości 75% kosztów kwalifikowanych, 
łącznie to będzie kwota ok. 3 mln zł i przeznaczona będzie na zadania: przebudowa 
oczyszczalni ścieków, budowa sieci kanalizacyjnej w miejscowości Cegłów przy ulicy 
Mickiewicza i Orzeszkowej, wodociąg z przyłączami w Wiciejowie i Wólce Wiciejowskiej, 
zakup wozu asenizacyjnego. Wójt dodał, że bardzo się cieszy, że właśnie w tej kadencji udało 
się sięgnąć po te środki i jest to najwyższe dofinansowanie w historii samorządu Gminy 
Cegłów. 

Drugą informacją była rozbudowa oczyszczalni ścieków, do 15 stycznia powinno być 
już gotowe pozwolenie na użytkowanie tego obiektu. 

Trzecią informacją było podpisanie w dniu wczorajszym umowy z Agencją 
Nieruchomości Rolnych na dofinansowanie budowy kanalizacji w miejscowości Mienia. 
Dofinansowanie wstępne jest do wysokości 840 tys. zł, jednak z uwagi na to, że część tej 
inwestycji jest jako przebudowa oczyszczalni w Cegłowie, a nie może być podwójnego 
finansowania to ta kwota może ulec zmniejszeniu o ok. 140 tys. zł. Wójt dodał, że pewne jest 
700  tys. zł. prace trwają już, więc Wójt zwrócił się do mieszkańców z prośbą o nie 
utrudnianie trwających prac.  

Kolejna informacja dotyczyła rozpoczętej budowy chodnika przy ul. Kościuszki. Wójt 
poinformował, że prace są wykonywane przez Zarząd Dróg Powiatowych, a finansowane są 
w 50% ze środków gminnych, w tym z funduszu sołeckiego. 

Następną informacją była budowa drogi Kiczki – Dzielnik finansowana z Funduszu 
Ochrony Gruntów Rolnych. 
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Pan Wójt wspomniał też, że dzięki naciskom osoby Wójta, radnych oraz sołtysa wsi 
Podskwarne udało się wywalczyć środki na nakładkę od ronda o łącznej długości 2200 m oraz 
500 m nakładki w Pełczance. 
 Kolejną informacją była uroczystość 100 – lecia szkoły w Wiciejowie, w tym miejscu 
Wójt skierował serdeczne gratulacje dla Pana Dyrektora za organizację tej uroczystości. 

Pan Wójt poinformował, że został zorganizowany I Cegłowski Bieg Niepodległości. 
Dodał, że zainteresowanie tym biegiem przerosło najśmielsze oczekiwania. Impreza 
przyciągnęła biegaczy z całej Polski. Wójt zadeklarował, że na pewno będzie kontynuował to 
wydarzenie. 

Pan Wójt poinformował, że  z wydarzeń medialnych to wspólnie z Panem Starostą 
wziął udział w XI Kongresie PSL w Pruszkowie. 

Wójt dodał, że wykonana został również odbudowa rowu melioracyjnego w Cegłowie 
finansowana w 50 % ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej. Wójt pokierował podziękowania dla swojego Zastępcy, gdyż to właśnie 
on wyszukał możliwości czym przyczynił się do realizacji tego zadania. 
 
Ad. 5  

Przewodnicząca podziękowała Wójtowi za informacje, po czym oddała głos Zastępcy 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, który stwierdził, że komisja obradowała 22 
października. Została zapoznana z analizą budżetu placówek oświatowych na terenie Gminy, 
z organizacją pracy w tych placówkach oraz w porządku znalazły się również sprawy różne. 
Po analizie okazało się, że w Piasecznie szacunkowy koszt utrzymania jednego ucznia to ok. 
13 tys. zł., w Podcierniu 32 tys. zł., w Wiciejowie, 15 tys. zł., w Cegłowie ok. 7 300 zł, w 
gimnazjum 6 300, a w przedszkolu 5 700. 

Pan Stanisław Wąsowski – Przewodniczący wspólnego posiedzenia Komisji 
poinformował, że Komisje obradowały 21 listopada. Dodał, że komisje zajęły się głównie 
opiniowaniem stawek podatku na 2013 rok oraz opiniowaniem zmian w budżecie, strategii 
rozwoju oświaty oraz wysłuchaniem informacji odnośnie wdrożenia nowego systemu 
gospodarki odpadami. Pan Wąsowski dodał, że wypracowane opinie zostaną odczytane przy 
podejmowanych uchwałach. 
 
Ad. 6 
 Przewodnicząca poprosiła Zastępcę Wójta o przedstawienie informacji o zmianach 
wynikających z wejścia w życie z dniem 1 lipca 2013 r. zmian ustawy o utrzymaniu czystości 
i porządku. 
Sprawozdanie w załączeniu. 
 
Przewodnicząca podziękowała za informację, po czym oddała głos Wójtowi, który poprosił 
na środek przedstawiciela rodziny Ciemerychów oraz sołtysa wsi Wiciejów, w celu 
podziękowania za pomoc przy przystanku w Wiciejowie, którą okazali w czynie społecznym. 
 
Ad. 7 

1) w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Cegłów na 2012 rok, 
Pani Teodora Wójcik poprosiła o zabranie głosu Panią Skarbnik Milenę Dąbrowską w 
związku  z projektem uchwały dotyczącego zmian w Budżecie Gminy na 2012 r. 
Pani Skarbnik omówiła zmiany zgodnie z załącznikiem do uchwały. 
Przewodnicząca Pani Teodora Wójcik podziękowała Pani Skarbnik i poprosiła o 
odczytanie opinii Przewodniczącego Komisji Finansów dotyczącą podejmowanej uchwały i 
przystąpiono do głosowania. 
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Głosowało 14 radnych obecnych na Sali obrad. 
Za-14 radnych 
Przeciw- 0 radnych 
Wstrzymał się- 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta. 

 
2) w sprawie dokonania zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Cegłów na lata 2012 – 2022, 
Przewodnicząca R.G. przeszła do drugiego projektu uchwały dotyczącego zmiany 
wieloletniej prognozy finansowej na lata 2012 – 2022  i poprosiła o uzasadnienie Panią 
Skarbnik. 
 
Pani Milena Dąbrowska  omówiła zmiany.  
Przewodnicząca R.G. poprosiła o opinię. Po odczytaniu pozytywnej opinii  przystąpiono do 
głosowania. 
 
Głosowało 14 radnych obecnych na Sali obrad. 
Za-14 radnych 
Przeciw- 0 radnych 
Wstrzymał się- 0 radnych 

 
Uchwała została podjęta. 

 
3) w sprawie uchylenia uchwał Rady Gminy Cegłów Nr XIX/106/12 z 30 

stycznia 2012 r. i Nr XXV/170/12 z 28 czerwca 2012 r., 
Wójt poinformował, że uchwały te muszą być uchylone z tego względu, że osoby, które były 
zainteresowane zakupem tych działek po wycenie rzeczoznawcy zrezygnowali z zakupu tych 
gruntów tj. dz. 189 w Cegłowie oraz dz. 744/2 położonej w Posiadałach, w obydwu 
przypadkach gmina jest współwłaścicielem. Wójt dodał uzasadnienie do dwóch kolejnych 
uchwał, że proponuje się zbycie tych działek w trybie przetargu nieograniczonego, po to, by 
uzyskać jak największą korzyść dla gminy oraz zmotywować osoby zainteresowane do 
podjęcia kroków w kierunku kupna tych nieruchomości. Wójt poprosił Rad Gminy o 
pozytywne ustosunkowanie się do tych projektów uchwał. 

Pan Wąsowski odczytał pozytywną opinię komisji i przystąpiono do głosowania. 
Głosowało 14 radnych obecnych na sali obrad. 
Za-14 radnych 
Przeciw- 0 radnych 
Wstrzymał się- 0 radnych 
 

Uchwała została podjęta. 
 

4) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie udziału w nieruchomości położonej  
w miejscowości Cegłów, stanowiącego własność Gminy Cegłów, 

 Pan Janicki zapytał czy jeśli nikt nie stanie do przetargu to czy będzie obniżana cena i 
następny przetarg? 
Wójt odpowiedział, że tak będą podejmowane kroki w tym kierunku, jednak nie puści tych 
nieruchomości za bezcen. 
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Przewodnicząca poprosiła radnych o dopisanie w tytule uchwały wyrażenia „ w drodze 
przetargu publicznego” 
 Pan Wąsowski odczytał pozytywną opinię komisji i przystąpiono do głosowania. 
Głosowało 14 radnych obecnych na Sali obrad. 
Za-14 radnych 
Przeciw- 0 radnych 
Wstrzymał się- 0 radnych 

 
Uchwała została podjęta. 
 

5) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie udziału w nieruchomości położonej  
w miejscowości Posiadały, stanowiącego własność Gminy Cegłów, 

Przewodnicząca poprosiła o dopisanie tego samego w tytule, co w poprzednim projekcie 
uchwały. 
Pan Wąsowski odczytał pozytywną opinię komisji i przystąpiono do głosowania.  
Głosowało 14 radnych obecnych na Sali obrad. 
Za-14 radnych 
Przeciw- 0 radnych 
Wstrzymał się- 0 radnych 

 
Uchwała została podjęta. 
 

6) w sprawie zmiany uchwały Nr VII/38/07 Rady Gminy Cegłów z dnia 26 
kwietnia 2007 r. w sprawie przejęcia od właścicieli nieruchomości położonych 
na terenie gminy Cegłów niektórych obowiązków w zakresie utrzymania 
porządku i czystości, 

 
Wójt  powiedział, że część już wyjaśnił Pan Zastępca, jednak chciałby uzupełnić wypowiedź. 
Dodał, że nie chce ogniskować opłaty za śmieci od lipca, żeby ta stawka nie wynosiła od lipca 
30, 40 zł, więc proponuje podwyższenie tej opłaty już od stycznia. Zamiast 5 zł od 
gospodarstwa proponuje podwyższenie na 15 zł, a zamiast obowiązujących dotychczas 2 zł za 
każdy dodatkowy worek proponuje wspólnie z komisjami 3 zł. Wójt dodał, że 
zewidencjonowano na terenie Gminy 2057 gospodarstw, w budżecie musieliśmy rozłożyć na 
te gospodarstwa kwotę 360 tys. zł za wywóz nieczystości, co daje kwotę 14,58 zł, a reszta są 
to te należności, których nie udaje się ściągnąć. Wójt poinformował, że odbędą się spotkania z 
mieszkańcami po to by wyjaśnić mieszkańcom skąd te zmiany. W sąsiednich gminach stawki 
te wahają się od 7 do 9 zł od 1 mieszkańca. 
Pan Grasiak poprosił o wyjaśnienie za co będziemy płacić te 15 zł. 
Wójt wyjaśnił, że za 2 worki odpadów bytowych, 2 worki popiołu, natomiast reszta w 
nieograniczonych ilościach jednak wyłącznie posegregowane. Jeśli odpady te nie będą 
posegregowane to odbiorca zostawi kartkę z prośbą o posegregowanie tych nieczystości. 
Pan Janicki dodał, że ta opłata będzie obowiązywała jedyni e pół roku, a co dalej i jak to 
będzie wyglądało od lipca to radni będą się zastanawiać. Pan Janicki dodał, że opłata 
ryczałtowa jest krzywdząca dla emerytów i tych, którzy mieszkają sami, ponieważ muszą oni 
płacić tyle samo, co rodzina 6-osobowa. Obiecał, że radni będą się zastanawiać jak to 
zróżnicować, żeby było najbardziej sprawiedliwie dla mieszkańców. 
Pan Grasiak stwierdził, że w tych działaniach jest za dużo paniki, a pytanie zadał celowo, 
ponieważ na wsi nikt  nie oddaje worków z popiołem. Ustawodawca musi przygotować 
samorządy do wdrożenia tej ustawy, a my musimy się przygotować do tego i jeszcze jest na to 
czas. 



6 
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że tą uchwałą zmieniane są jedynie stawki dotychczas 
obowiązujące. Inne gminy uchwaliły sobie stawki, które być może będą obowiązywały od 
lipca, a my mamy okres przejściowy i nie wiadomo jak to zostanie rozstrzygnięte od lipca. Na 
pewno jest to szokujące dla ludzi, jednak na pewno musi wyjść informacja do ludzi dotycząca 
tej podwyżki. 
Pan Wąsowski odczytał pozytywną opinię komisji i przystąpiono do głosowania. 
Głosowało 14 radnych obecnych na Sali obrad. 
Za-13 radnych 
Przeciw- 0 radnych 
Wstrzymał się- 1 radny 

 
Uchwała została podjęta. 
 

7) w sprawie obniżenia ceny 1q żyta do opodatkowania podatkiem rolnym 
gruntów rolnych na terenie Gminy Cegłów w roku 2013,  

Wójt poinformował, że wspólnie z radnymi zostały ustalone stawki podatku na przyszły rok. 
Ponadto dodał, że sugerował się wskaźnikiem procentowym do powyższych stawek i takie 
propozycje zostały przedstawione radnym. W zeszłym roku maksymalna stawka wynosiła 
74,18 zł, a na przyszły rok 75,86 zł. W zeszłym roku stawka została obniżona do 42 zł, a w 
tym roku po przemnożeniu wskaźnikiem i zaokrągleniu do pełnych złotych dało nam to kwotę 
44 zł za 1 q żyta do opodatkowania podatkiem rolnym. Jest to podwyżka w stosunku do 
zeszłego roku, jednak obniżenie tej stawki maksymalnej przyjętej przez Prezesa GUS. 
Pozostałe stawki proponowane są podwyższane również o ok. 4%. W 2 pozycjach radni po 
dyskusji zaproponowali inne stawki. 
 
Pan Wąsowski odczytał pozytywną opinię komisji.  
Pani Sekretarz wyjaśniła, że nie ma opinii Mazowieckiej Izby Rolniczej, gdyż nie mogła się 
dodzwonić. Jednak to nie jest obligatoryjne i nie jest przeszkodą w procedowaniu. 
Pan Ryszard Krupa stwierdził, że nie był zaproszony na posiedzenie komisji, więc nie wie o 
opinii.  
Wójt poinformował, że 6 grudnia będzie posiedzenie komisji w związku ze stratami w 
uprawach. Wyjaśnił, że zaproszenie jest w gestii przewodniczących komisji, a Wójt od siebie 
dodał, że jest otwarty na współpracę.  
Pan Kaska przeprosił i zapewnił, że na spotkania dotyczące rolnictwa będą wysyłane 
zaproszenia.  
Przystąpiono do głosowania.   
Głosowało 14 radnych obecnych na sali obrad. 
Za-14 radnych 
Przeciw- 0 radnych 
Wstrzymał się- 0 radnych 
Uchwała została podjęta. 
 

8) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości i zwolnień  
w tym podatku na terenie Gminy Cegłów w roku 2013, 

Wójt przypomniał, że zaproponował Radzie stawki po przemnożeniu przez wzrost wskaźnika 
maksymalnego. Stawki w załączeniu. 
 
Pan Wąsowski odczytał pozytywną opinię komisji i przystąpiono do głosowania.   
Głosowało 14 radnych obecnych na Sali obrad. 
Za-14 radnych 
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Przeciw- 0 radnych 
Wstrzymał się- 0 radnych 

 
Uchwała została podjęta. 

 
9) w sprawie określenia w roku 2013 na terenie gminy Cegłów wysokości stawek 

podatku od środków transportowych, 
Wójt wyjaśnia, że nie proponował podwyżki, żeby nie wystraszyć podatników i nie zmuszać 
żeby przenosiły firmy siedziby do innych gmin. Stąd propozycja utrzymania 
dotychczasowych stawek. Wójt zwrócił się do wszystkich zebranych, żeby namawiali firmy 
transportowe do płacenia podatków na naszym terenie, a my ze swojej strony pomożemy 
znaleźć miejsce na siedzibę firmy i pomożemy również w załatwieniu wszelkich formalności. 

Pan Wąsowski odczytał pozytywną opinię komisji i przystąpiono do głosowania.   
Głosowało 14 radnych obecnych na sali obrad. 
Za-13 radnych 
Przeciw- 0 radnych 
Wstrzymał się- 1 radny 

 
Uchwała została podjęta. 

 
Pani Sekretarz poinformowała, że w związku z utrzymaniem maksymalnej stawki za 1 m3 
drewna podejmowanie uchwały nie jest wymagane. 
Przewodnicząca ogłosiła przerwę. 
Po przerwie: 
 

10) w sprawie przyjęcia „Strategii rozwoju oświaty w Gminie Cegłów na lata  
2012 - 2020". 

 
Wójt informuje, że dyskusja nad nad strategią trwa już bardzo długo i była przedstawiana 
wielokrotnie i na komisjach i na spotkaniach we wszystkich placówkach. Przed wyzwaniem 
likwidacji placówek stoi teraz nasza gmina. Niestety mamy do czynienia ze spadkiem liczby 
uczniów. Wójt przypomniał, że wcześniej była proponowana likwidacja wszystkich placówek 
z wyłączeniem Cegłowa, teraz jednak proponuje racjonalne rozwiązanie pozostawienia 
również jednej placówki na południu Gminy tj. Piaseczno. W strategii analizujemy sieć, 
wyniki edukacyjne, co pokazuje to, że ciągle oszczędzamy na oświacie a tracą przez to 
uczniowie, bo brakuje pieniędzy na właściwą edukację. Wójt dodał, że w analizie był skłonny 
zostawić przedszkole w Piasecznie, ponieważ cegłowskie przedszkole nie da rady przyjąć 
takiej liczby dzieci. To przedszkole ma potencjał jeśli chodzi o liczbę dzieci. Obsługiwałoby 
całe południe gminy, jednak nie może to być taka szkoła jak dotychczas. 
Wójt poinformował, że zostawia zapis na str. 29, który pozytywnie zaopiniowała komisja, a 
będzie motywatorem dla rodziców, żeby dążyć do wzrostu liczby dzieci w tej placówce i żeby 
o nie zabiegać. Wójt mówi, że wskazuje się do realizacji wariant optymalny. Dodał, że w 
Wiciejowie jest 3 dzieci z terenu naszej gminy, a 9 z Gminy Mińsk Mazowiecki. Finansujemy 
zadanie własne Gminy Mińsk. Ponadto dodał, że Wiciejów jest dobrze położony i 
stowarzyszenie ma szanse. 
Wójt poinformował, żę strategia zakłada rozbudowę placówki w Cegłowie, oddzielenie 
szkoły podstawowej od gimnazjum, a docelowo budowę hali gimnastycznej, ponieważ 
jesteśmy jednym z ostatnich samorządów na Mazowszu, który takiej hali nie ma. 
Reasumując wójt proponuje pozostawienie przedszkola i klas I-III w Piasecznie, likwidację 
Podciernia i Wiciejowa, pozostawienie szkoły w Cegłowie wraz z Gimnazjum i 
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Przedszkolem. Pozwoli to na skupienie się wokół jakości edukacji, zakup odpowiednich 
pomocy dydaktycznych i zapewnienie zajęć, które są ważne dla dzieci. 
Pan Grasiak stwierdził, że nie usłyszał projektu uchwały o tym, że ma być głosowany tylko 
1 wariant - optymalny dowiedział się na komisjach. Poprosił o odczytanie projektu uchwały. 
Pani Sekretarz poinformowała, że po opinii radców prawnych zmieniono paragraf 1. 
Odczytała projekt uchwały ze zmienionym paragrafem 1. 
Wójt poinformował, że ten zapis radni w większości poparli na wczorajszym posiedzeniu 
komisji. 
Przewodnicząca poinformowała, że strategia była analizowana wielokrotnie, były nanoszone 
poprawki, wisiała na stronie internetowej, więc nie widzi zasadności czytania trzydziestu 
stron po raz kolejny. 
Pan Janicki poparł przewodniczącą, gdyż w dniu wczorajszym radni analizowali tą strategię 
przez 3 godziny i kolejna analiza jest bezzasadna. 
Wójt odczytał naniesione zmiany. 
 

Pan Wąsowski odczytał pozytywną opinię komisji i przystąpiono do głosowania.   
Głosowało 14 radnych obecnych na sali obrad. 
Za-10 radnych 
Przeciw- 3 radnych 
Wstrzymał się- 1 radnych 
 
Uchwała została podjęta. 
 
Ad.8 

Przewodnicząca oddała głos Panu Kasce, który podziękował za szansę dla tej szkoły, 
gdyż szkoda by było zmarnować zapał rodziców. Podkreślił, że dzięki rodzicom jest zrobione 
już wiele i powiedział, że na pewno na tym nie poprzestaną. Ponadto poinformował, że 
zawiązało się stowarzyszenie i na pewno wszelkimi siłami będą chcieli pozyskać dostępne 
środki. 

Pani Dyrektor Rybińska dołączyła się do podziękowań. 
 
Ad. 9 
 Pan Kaska powiedział, że uczestniczył w Debacie Społecznej, na której były 
poruszane sprawy wandalizmu, bezpieczeństwa oraz transportu o przekroczonym tonażu. 
Gośćmi specjalnymi był Wojewoda, Starosta. Obiecali większą liczbę patroli i policjantów na 
terenie powiatu. Zebrane były wnioski ze wszystkich gmin i zostaną wzięte pod uwagę. 
 Pan Trojanowski poprosił o rozszerzenie planu kontroli na rok bieżący komisji 
rewizyjnej o kontrolę zamówień publicznych, żeby taka kontrola miała miejsce przynajmniej 
raz do roku. 
 Przewodnicząca przypomniała, że art. 18a ustęp 3 i 4 mówi o pracach komisji 
rewizyjnej i jej zadaniach. To jest w gestii Wójta żeby taki projekt uchwały wnieść na 
następnej sesji. 
Przystąpiono do głosowania za rozszerzeniem planu kontroli na bieżący rok o kontrolę 
zamówień publicznych. 
Głosowało 14 radnych obecnych na Sali obrad. 
Przyjęto jednogłośnie.  

Pani Przewodnicząca poinformowała o pismach, które wpłynęły do Rady Gminy w 
okresie międzysesyjnym. 
Pierwsze pismo od Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska – projekt zarządzenia 
dotyczący rezerwatu Jedlina. Nie odniesienie się do tego pisma jest akceptacją. 
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Drugie pismo wpłynęło od Naczelnika Urzędu Skarbowego w Mińsku Mazowieckim, dotyczy 
ono oświadczeń majątkowych poszczególnych radnych. Pan Andrzej Grasiak złożył 
oświadczenie po terminie i tą sprawą Rada Gminy się zajmie. Pani Zuzanna Chabiera 
dotyczące dochodów, pan Kaska nie wpisano tam gdzie były puste rubryki wyrażenie „nie 
dotyczy”, pani Jolanta  Leszczyńska proszę, żeby odczytała po sesji, pan Sebastian 
Trojanowski również nie dotyczy.  
Kolejne pismo przekierowane od Wójta do Rady Gminy w sprawie podjęcia corocznej 
uchwały o ochronie psów, kotów itd. Do końca marca przyszłego roku. 
Przewodnicząca poinformowała, że wpłynęło pismo od sołtysów przed rozpoczęciem sesji o 
podwyższenie prowizji. Przewodnicząca odczytała pismo i poinformowała, że merytoryczna 
komisja zajmie się tym wnioskiem. 
 Pan Janicki podziękował za wykonanie drogi Kiczki – Dzielnik. Wspomniał, że jest 
wykonana połowa tej drogi, a prosi o drugą połowę, żeby tą drogę połączyć. 
 
Ad. 10 

Przystąpiono do głosowania za przyjęciem protokołu z XXVIII zwyczajnej sesji Rady 
Gminy Cegłów. 

 
Głosowało 14 radnych. 
Za – 11 
Przeciw – 0 
Wstrzymał się – 3 
 
Po głosowaniu Przewodnicząca zakończyła obrady XXIX Sesji Rady Gminy. 
 
Sesja zakończyła się o godz. 19.00 
 
Protokołowała:  
Małgorzata Podobas  
        Przewodnicząca Rady Gminy 
        (-) mgr inż. Teodora Wójcik 


